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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egészségügyi anomáliák - Adósságban úszó kórházak?
" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar  Államkincstár  adatai  szerint  november  végén  130  milliárd  forint  volt  a  kórházak
adóssága, ezzel minden eddigi negatív rekordot megdöntöttek az egészségügyi intézmények.

Nem kezdődött túl fényesen a 2024-es év a kórházakban, ugyanis a konszolidáció után még mindig
több, mint 50 milliárd Ft az egészségügyi intézmények tartozása.  

Az egészségügyi fekvőbeteg-szakellátást nyújtó közfinanszírozott szolgáltatók gazdálkodását segítő
intézkedésekről szóló 507/2023. (XI. 17.) Korm. rendeletben foglaltak alapján  az Ajkai Magyar
Imre Kórház 718 470 000 forint, a Veszprém Vármegyei Csolnoky Ferenc Kórház 1 577 591 000
forint,  a  Zala  Vármegyei  Szent  Rafael  Kórház  1  225  348  000  forint,  a  Vas  Vármegyei
Markusovszky Egyetemi Oktatókórház 458 390 000 forint

működési támogatásban részesült.

• Mekkora összeget fordítottak a fent nevezett intézmények bérekre a támogatásból?
• Mekkora összeget fordítottak rezsitartozásra?
• Jelenleg mekkora tartozás áll fenn a fent az intézményeknél és ez miből áll össze (bér, 

rezsi, beszállítók követelései)?  
Várom érdemi válaszát.

Tisztelettel,

Balassa Péter


